Doron: Hi, I'm Doron from England and you're?
多伦：嗨，我是多伦，来自英国，你呢?

Pernais: I'm Pernais from Jamaica.

佩纳斯：我是佩纳斯，来自牙买加。

Doron: And our question is what is good about your hometown?

伦：今天要讨论的话题是，你的家乡有哪些优势?

Pernais: My hometown is Kingston and it's a really exciting place to be. There's always a party happening like every night so it's just really lively, really good for culture. How about yours?

佩纳斯：我的家乡是金斯敦，那是一个令人非常兴奋的地方。每天晚上都有派对，所以是一个非常有活力的地方，有自己的文化。你的家乡呢?

Doron: My hometown's a place called Southend-on-Sea in England and I think there's a clue in the name because I love being by the sea and so in fact I can just go to the beach any time during the one week of summer anyway. We don't have a lot of hot weather. That's probably the best thing for me.

多伦：我的家乡是英格兰滨海绍森德，我想名字里就有线索，因为我非常喜欢沿海的生活，所以夏天时，我可以随时去海滩。我家乡炎热的时间不太长。对我来说那是最棒的。

